




§ 268 VDs rapport

Uppsala Kommuns 

fastighetsaktiebolag 

VD informerade om den skrivelse som inkommit från skattemyndigheten där myndigheten 
överväger en upptaxering för år 2015. 

VD redovisade för försäljningsutvecklingen i Gottsunda Centrum och kunde konstatera att 
butikernas omsättningsutveckling är positiv hitintills i år. 

VD redogjorde för vakansläget och det arbete som görs för att minska vakanserna. 

VD redogjorde för den pågående försäljningsprocessen av fastigheten  
 

VD rapporterade att Uppsala kommun kommer att byta bank, ett beslut som även gäller 
bolaget. Den nya banken är Nordea. 

VD presenterade en reserapport från Mapic-mässan som han besökt veckan innan. 

VD rapporterade kring aktuella organisationsfrågor. 

Styrelsen godkände rapporten. 

Beslutsärenden 

§ 269 Beslut om budget 2018

VD föredrog förslag till budget för 2018. Beslutet ska vara preliminärt och slutgiltigt beslut 
fattas i samband med styrelsens möte den 12 december 2017. 

Styrelsen beslutade att preliminärt godkänna förslag till budget för 2018. Slutgiltigt beslut 
fattas i samband med att styrelsen beslutar om hela affärsplanen inklusive budget vid 
styrelsens möte den 12 december 2017. 

Övriga frågor 

§270 Inga övriga frågor hade anmälts.






